

风琴折 书写纸 80克-黑白印刷 583X228mm

100X140mm

[illegible][illegible]

ASSISTANCE AND WARRANTY

Warranty Period: The warranty period for this product is 24 months from the date of purchase. This warranty is valid only for the original retail purchaser. Warranty Coverage: During the warranty period, all material or manufacturing defects of the product will be remedied free of charge. To avail of the free assistance service, please contact the authorized dealer or present this warranty certificate to the nearest purchase (i.e., sales receipt or invoice). The warranty does not include: 1. Damage or malfunctions resulting from improper use, negligence, storage, or maintenance not in accordance with the manufacturer's manual. 2. Products tampered with, disassembled, or repaired by unauthorized personnel. 3. Damages caused by external factors such as fire, but not limited to, lightning, impacts, shock, contact with corrosive or explosive materials, vibration, connection to incorrect power supply voltage, or other causes not attributable to manufacturing defects. 4. Normal wear and tear of the product or its components (e.g., wear/tear parts, cables, etc.). If not otherwise specified, the normal wear/tear parts of the product are not covered by the warranty. 5. Aesthetic damages such as scratches, dents, and plastic breakages due to faulty use. 6. Battery not included.	Model: Date of purchase: Ressiter: Buyer: Address:
--	--

[illegible]

ANBESTELLUNG UND GARANTIE	
Garanzteichnung: Die Garantie für diesen Produkt besteht ab dem Datum des Eingangs/Kaufdatums. Diese Garantie ist nur für den ursprünglichen Endverbraucher gültig.	Modell: _____
Garanzumfang: Neben den Garanzbedingungen siehe Anlage A. Herstellungsfehler des Produkts werden behoben, um den vom Kunden bestellten in Anspruch zu nehmen. Die Garantie ist nicht auf die Garantiezeit beschränkt. Die Garantiezeit beginnt mit dem Datum der Lieferung des Produkts (siehe den Original Kaufvertrag, die Anzeige oder Rechnung) von.	Kaufdatum: _____
Die Garantie deckt nicht ab: 1. Schäden aus Fehlfunktionen, die aus unrichtiger Handhabung, falscher Installation, Lagerung oder Wartung entstehen, die nicht den Anweisungen in diesem Handbuch entsprechen. 2. Produkte, die vorübergehend in einem feuchten, nasskalten, sehr kalten oder sehr heißen, Schraube, die durch ein extremes Klima von einem anderen Klima (z.B. von einem feuchten Klima in ein kaltes Klima) in einen anderen Klimazone (z.B. von einer feuchten Exposition gegenüber extremen Temperaturen, Anschlag an eine kalte Umgebung) oder andere Ursachen, die zu einer unregelmäßigen Zirkulation von Luft führen. 3. Extreme Versatz des Produkts oder seiner Komponenten (z.B. Schalter, Kabel und / oder nicht empfohlen, Schäden oder Fehlfunktionen aufgrund anderer Verschleiß oder unregelmäßiger Verwendung). 4. Abweichende Schäden wie Kratzer, Dellen und Bruch von Kunststoffteilen aufgrund der falschen Bedienung. 5. Batterie nicht enthalten.	Händler: _____ Käufer: _____ Adresse: _____

[illegible]